
 
 
 
 
 

New Developments: 

• With our Associated Director starting work last October, we now 
have three full-time staff, one part-time bookkeeper, and a 
contractor for development and consultation in headquarters.  

• We have one local full-time worker, and one field worker from the 
US serving along with some key volunteers in China.  

• We visited around 10 churches in the SF Bay area and LA during 
our road trip in May. 

•  “A Decade of Dreams Come True”— our 10th anniversary 
fundraising dinner was successfully held during the first weekend 
of October with 310 guests witnessing God’s work among people 
with disabilities in China.  A total of $59,272 was raised for the 
cause. 

• Our first Christmas gift campaign in December raised $5,045 to meet needs in the field.  
o Books (to provide training for parents) & tools (for autistic children) were sent to an autism support 

group in northeastern city.  
o One desktop computer and two braillers were bought & will be sent to a small city. 
o Digital books stored in USB memory stick were sent to a school for the blind in northern China 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

Service trip to China: 

A total of 4 teams, which included 11 short-term service members 
to northeast China, and three mid-term members to central China, 
provided training and care for people with disabilities. 

• The team conducted ministry training and provided 
member care for field workers and key volunteers. 

• A workshop of Biblical Manhood was conducted for 
visually impaired brothers 

• Visually-impaired couples were helped through family 
counseling. 

• Parents of autistic children were trained & counseled by 
professional volunteers.  

• The teams reached out to and cared for visually impaired 
workers in massage shops through visits & through a fun 
activity called, “A Taste of America.” 

• Team members provided one-on-one care and financial 
help to sponsored students. 
 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

Ministries in the field: 

• A fellowship center was set up in March to meet the needs of the 
visually impaired.  

• The Braille translation of “Abundant Life” (discipleship materials) 
was completed and is now used in our fellowship center. 

• Weekly Bible studies were conducted in a massage shop.  
• People with disabilities were ministered to & cared for.  
• A sister, who is part of our fellowship & a caregiver to her blind 

husband, received financial support through our emergency fund 
to enable her to pay for a needed surgery. 
 

Supporting non-government organizations (NGO) in China: 

• Sunshine Club in northeastern China provides training for parents to care for their autistic child(ren).  We 
coached the Club to start their first fundraising campaign and assisted them financially to begin a matching fund 
to increase their funding.  

• Hopeful Life, a ministry in northern China that produces digital books for visually impaired people and schools 
for the blind, received financial support.  

 
本年新發展: 

• 從十月開始，在總部我們共有三位全職、一位部分時

間同工，並一位咨詢顧問支援國內工場發展的事工。 

• 在國內工場，除了一位從美國回去的同工，我們也有

另一位全職職員、和幾位主要義工在服事當地殘障群

體。 

• 彩虹同工在五月走訪加卅三藩市灣區及洛杉磯多間教

會，分享異象，有美好團契交通。 

• 十月初我們舉辦了彩虹工程十週年籌款晚宴—「十年

夢想高飛」。感謝主，當晚共有 310 位來賓出席，見

證了過去十年神在國內殘障群體中的奇妙作為，一共籌

得款項為$59,272。 

Live Your Rainbow Dream Education Program:  

• 22 students from different schools in China were sponsored to enable 
them to continue their education. 

• One student, who has been receiving financial aid for the past two 
years, graduated from university.  

• Five of our sponsored students successfully found internships in 
September. 

• A new two-year program, the Pre-Career Development Program (PDP) 
kicked off in June even though we encountered some challenges along 
the way.  Eight students applied for the program & eventually three 
were accepted into this monthly mentoring program aimed at guiding 
them mentally and spiritually. 



• 首次聖誕禮品籌募運動在十二月推出，我們將籌得的$5,045 購買以下物品送到國內有需要的殘

障群體中： 

o 提供訓練的工具(自閉症兒童)和書籍(父母/監護人) 已送到東北的一個支援小組。 

o 一台電腦及兩台盲人凸字機將送往四川的一個小鎮。 

o 一組電子書已送到中國北方的一所盲校。 

 

中國服務隊: 
我們共有四個服務隊分別在中國東北部及中部的殘障群體

及同工中提供訓練及關懷。 

• 訓練及關懷國內工場的同工及義工。 

• 為失明男仕提供工作坊。 

• 為失明夫婦提供婚姻家庭輔導。 

• 由具有專業訓練的義工提供訓練及輔導給自閉症

兒童的父母/監護人。 

• 透過探訪接觸關懷按摩店的失明員工，曾舉辦過

一個名為「品嚐美國」的有趣活動。 

• 個別關懷並經濟支援受助學生。 

 

活出彩虹夢教育計劃: 
• 我們一共資助 22 名學生在國內不同的學校繼續學習。 

• 經過我們兩年的資助，一位大學生於今年夏天畢業。 

• 五位受助學生於今年九月順利進入實習訓練。 

• 「職前導向計劃」在六月展開，從八位申請大學生中選出三位，

雖然遇到不同的挑戰和限制，他們繼續接受每月定期的心理與靈性的

輔導。 

國內工場事工: 

• 為應失明人仕之需要，於三月成立了團契中心。 

• 翻譯成盲人凸字的豐盛生命門訓課程已開始在團契中心

使用。 

• 每週定期在按摩店舉辦查經活動。 

• 接觸關懷殘障群體/社區。 

• 「緊急輔助基金」資助了一位姊妹接受手術治療，她與

其失明丈夫均參與團契中心的活動。 

資助非政府經營之機構: 

• 幫助「晨光俱樂部」開展籌款計劃並成立配對資金，幫

助他們繼續提供訓練及輔導給自閉症兒童的父母/監護人。 

• 資助在中國北方之「悅生文化」製作電子書供應失明人

仕及盲校之需要。 
 



47% 

6% 4% 
9% 

16% 

1% 
17% 

Indiviual Giving 個人募捐 

Foundation and Corporate Giving 基金和企業捐款 

Church Giving 教會捐款 

Education Program 助學計劃 

Service Trips (Short-term & Mid-term)短期和中期服務隊 

Special Project Giving & others 支持特別需要及其他 

Fundraising Event  籌款活動 

18% 

12% 

26% 4% 

12% 

28% 

Administrative (Payroll, Rental, Utilities, Taxes, etc) 行政費 (員
工薪金、租金、雜費、稅務等) 
Development (Training, communications, outreach, etc) 機構

發展(訓練員工、資訊傳遞、外展等) 
China Ministry 中國事工 

Grant Supports to Local Non-Profit Projects 支持國內其他協會

項目 
Education Program 助學計劃 

Short-Term & Mid-Term Service Trip 短期及中期服務隊 

 
 
 
 

Total 2014 revenue 全年總收入: $333,112 
In-kind donation included 包括金錢以外捐獻 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

Total 2014 expenses 全年總支出: $330,694 
In-kind contribution included 包括金錢以外支出 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  

Summer Service Trip in China    暑期中國短期服務 Jun 20- Jun 28 
 

Annual Fundraising Dinner 週年籌款晚會  Oct 3 
 
Winter Service Trip in China 冬季中國短期服務 Dec 22-Dec 31 

 

 
 


